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Q Waarom in de verpleeghuizen voor bezoekers geen

mondkapjesplicht in tegenstelling tot het openbaar

vervoer

We vragen mensen om bij bezoek aan verpleeghuis de

anderhalve meter afstand juist ook in acht te nemen

Er zijn grote regionale verschillen in de epidemiologische

ontwikkeling

Een landelijke maatregel is dan ook niet nodig

Het is mogelijk om preventief mondkapjes toe te passen

in alle verpleeghuizen in hele veiligheidsregio

Dit is in lijn met de regionale aanpak

En het is in lijn met advies RIVM over mogelijk nut van

mondkapjes in verpleeghuizen

Waarom wel in OV onmogelijk om anderhalve meter te

hanteren en niet mogelijk om triage toe te passen


